
L U C A S  B R O N S

B E L E I D S A D V I S E U R  W O N E N
G E M E E N T E  D E V E N T E R

Verhaal  uit de regio



Het was alsof alles op het juiste moment
samenkwam voor Lucas Brons (33). Na
jarenlang in Haarlem en Utrecht te hebben
gewoond besloten hij en zijn vrouw vorig jaar
naar Deventer te verhuizen. Niet lang daarna
zag hij dé perfecte vacature bij de gemeente
Deventer voorbij komen. Hij kreeg de baan en
mag zich sinds augustus beleidsadviseur
wonen noemen. ‘De sterren stonden allemaal
op de juiste positie’. 

Na een studie politicologie en bestuurskunde
gaat Lucas aan de slag bij de gemeente
Utrecht als beleidsmedewerker
volksgezondheid. Na een jaar krijgt hij een
nieuwe baan bij de branchevereniging van
particuliere vastgoedbeleggers. ‘Dat was een
public affairs functie, daar maakte ik voor het
eerst kennis met het dossier wonen. Het was
hartstikke leuk, maar de organisatie paste niet
bij mij. Vanuit mijn studie en ook mijn eigen
overtuiging wil ik voor het publieke belang
werken.’

Lucas
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‘Geweldige baan’
En dus besluit hij te gaan voor een functie binnen de

directie Wonen van het Ministerie van Binnenlandse Zaken

en Koninkrijksrelaties. Hij werd beleidsadviseur

woningcorporaties.  ‘Kort daarna verhuisde mijn vrouw en

ik naar Deventer en de afstand viel mij toch tegen. Wel

merkte ik dat het dossier wonen echt goed bij mij past.’

En toen was daar dé vacature, beleidsadviseur wonen bij de

gemeente Deventer. ‘Echt geweldig. Ik houd mij als

beleidsadviseur in de breedste zin van het woord bezig met

wonen. Een van de grootste opgaven is om in Deventer

11.000 woningen te bouwen tot 2035. Daar komt heel veel

bij kijken. Zo moeten we bijvoorbeeld een goede mix

bouwen van betaalbare huurwoningen, koopwoningen en

woningen in het middensegment. Dat moet allemaal goed

bij elkaar passen, zodat de stad voor iedereen bereikbaar

blijft om in te kunnen wonen.’

"Mĳn werk is
echt geweldig"
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De huidige problematiek rondom wonen zorgt
natuurlijk ook voor de nodige uitdagingen;
weinig woningen, de stikstofcrisis en
vergrijzing. ‘Het realiseren van woningen in
een rap tempo is echt een probleem. Er is een
heel groot tekort, dus het moet allemaal snel.
Daar staat tegenover dat de bouwkosten zijn
gestegen en dat de prijzen van de woningen
daardoor steeds duurder worden. Het is heel
belangrijk dat iemand de mogelijkheid heeft
om ergens te wonen. Alleen, de actualiteit
haalt je in. Zo maakt een recente uitspraak van
de Raad van State – over hoeveel stikstof vrij
mag komen bij het bouwen van huizen – het
nog lastiger om de snelheid erin te houden.
Dat maakt mijn werk een complexe puzzel.’

Laat dat nou net zijn wat Lucas ook zo
aantrekt aan zijn baan. ‘Het meest
interessante is om een oplossing te vinden
voor hele complexe opgaven die in het
publieke domein spelen. Daarbij  is het voor
mij heel belangrijk dat de verschillende
belangen in de samenleving gehoord worden
en een plekje krijgen.’ 

Hoe leuk is het dan als je door je eigen
woonplek fietst en letterlijk ziet wat je creëert?
‘Dat is natuurlijk geweldig. Daarom vind ik
mijn werk nog gaver. Ik ben bijvoorbeeld bezig
met de herinrichting van een wijk, daar fiets ik
elke dag langs. Je ziet het werk dat je doet
direct terug in de stad. Dat vind ik zo mooi aan
werken bij de gemeente, je ziet concreet het
effect van jouw werk in je eigen omgeving.’ 

Voorlopig zit Lucas goed op zijn plek binnen
zijn functie. Maar dat betekent niet dat hij
stilzit. De Deventenaar blijft zich ontwikkelen
én heeft ook nog een droombaan. ‘Het is heel
belangrijk voor mij om door te blijven leren
door het volgen van cursussen en trainingen.
Zo doe ik op dit moment mee aan een
ontwikkeltraject voor beleidsadviseurs. Ik wil
graag bij de overheid blijven werken.
Uiteindelijk wil ik graag gemeentesecretaris
worden.’

''Dat vind ik zo mooi aan
werken bĳ de gemeente, je
ziet concreet het effect van

jouw werk in je eigen
omgeving'' 
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